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   Protokół nr 128/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 05.12.2008 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 

Porządek posiedzenia:  
 
1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

2) Sprawy różne. 
3) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego                  

nr 121/2008, 122/2008, 123/2008, 124/2008, 125/2008 oraz 
127/2008. 

 

Ad 1) 
 
Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Katarzyna Dampc 

przedstawiła: 
 

1) informację na temat przygotowania do pozyskiwania środków na budowę 
sali sportowej przy SOSW w Lęborku. 
Zarząd przyjął informacje stanowiącą załącznik numer 1 do niniejszego 

protokołu. 
 

2)  przyjęcie aneksu nr 1 do informacji pokontrolnej odnośnie projektu               
"E-powiat - budowa społeczeństwa informacyjnego w powiecie lęborskim  
- etap I". Do informacji pokontrolnej wprowadza się zmiany w części 1.4.1 

„Wniosek o płatność” . 
Zarząd przyjął aneks do informacji pokontrolnej zgodny z załącznikiem 
numer 2 do niniejszego protokołu. 

 

Kierownik poinformowała, iż wniosek „Przebudowa drogi powiatowej 
1306 G” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego przeszedł ocenę 
wykonalności i warunkowo został skierowany do oceny strategicznej. 

Według listy rankingowej, która ukazała się w dniu dzisiejszym projekt 
odnośnie przystąpienia do programu pn. „Narodowy Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011” zajął 8 miejsce i otrzyma dofinansowanie. 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła:   
 
1) wniosek Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury p. Teresy Szczepańskiej 

o sfinansowanie zakupu instrumentów dla Zespołu Muzyki Dawnej 
„INCANTARE” w kwocie 6.000 zł. Zespół zakwalifikował się do 
reprezentowania województwa pomorskiego na 31 Ogólnopolskim 

Festiwalu Zespołów Muzyki Dawnej „Schola Cantorium”, który odbędzie 
się w Kaliszu 23-28 lutego 2009 roku. 

Zarząd wyraził zgodę na sfinansowanie zakupu instrumentów w kwocie 
6.000 zł z rezerwy celowej na oświatę i wychowanie. 
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/5 głosów za/ 
 

2) wniosek Dyrektora SPS ZOZ p. Andrzeja Sapińskiego o wyrażenie zgody 

na zakup sprzętu medycznego: 
 laryngofiberoskop, 
 myjnia ultradźwiękowa, 

 myjnia- dezynfektor, 
 zgrzewarka, 

 sterylizator parowy, 
 sterylizator plazmowy. 

Zakup ww. sprzętu zostanie zrealizowany w 85 % ze środków 

Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 
15 % ze środków Starostwa Powiatowego. Ponadto Rada Społeczna SPS 

ZOZ na posiedzeniu w dniu 16.10.2008 r. wyraziła pozytywna opinie               
w sprawie zakupu w/w sprzętu. 

 Zarząd wyraził zgodę na zakup w/w sprzętu medycznego. 

/5 głosów za/ 
 

3) materiał przygotowany przez zespół ds. standaryzacji i zatrudnienia płac 

w celu wyznaczenia kierunku dalszych działań oraz w celu przygotowania 
projektu uchwały dot. standardów zatrudnienia pracowników 

administracji i obsługi w szkołach i placówkach oświatowych podległych 
Powiatowi Lęborskiemu. 
Zarząd otrzymał materiał zgodny z załącznikiem numer 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

4) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie ustalenia 
regulaminu wynagradzania i regulaminy trybu i zasad przyznawania 
nagród  w 2009 roku dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Lęborski. Po przeanalizowaniu 
projektu Zarząd zaproponował, aby zapis w § 9 odnośnie uzasadnienia 

wniosku o Nagrodę Starosty dla dyrektora i dla nauczyciela dotyczył pracy 
w ostatnim roku szkolnym. Wspomniany zapis ma również znajdować się 

w załącznikach do Regulaminu. 
/3 głosy za 1 osoba wstrzymał się od głosu, 1 osoba nieobecna podczas 
głosowania/ 

 
Starosta p. Ryszard Wenta zaproponował, aby sprawdzić, czy jest 
dozwolone prawnie wprowadzenie zapisu, iż projekt uchwały został 

uzgadniany ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. Jeśli 
występuje taka możliwość, umieścić ten zapis przy ustalania następnego 

regulaminu na rok 2010. 
Zarząd przyjął projekt uchwały zgodny z załącznikiem numer 4 do 
niniejszego protokołu, jednocześnie skierował go do Biura Rady. 

/5 głosów za/ 
 

Członek Zarządu p. Tomasz Tutak dodał, iż na Komisji Edukacji, Sportu              
i Turystyki poruszano kwestie związane z: 

– możliwością, aby nagrody dla nauczyciela zgłaszał dyrektor lub 

Rada Pedagogiczna, 
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– wyjaśnieniem kwestii odnośnie opiniowania wniosków o nagrody 
dla nauczycieli przez związki zawodowe, 

– pojawieniem się pomysłu, aby nagrodę dla nauczyciela wiązać                                

z posiadaniem aktualnej oceny pracy. 
 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski przedstawił: 

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zatwierdzenia 

zmiany i przyjęcia jednolitego tekstu  Statutu Samodzielnego Publicznego 
Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku. Proponowane 

zmiany w Statucie SPSZOZ w Lęborku związane są ze zmianą 
rozporządzenia w sprawie określenia sposobu i organizacji leczenia krwią 
w zakładach opieki zdrowotnej, w których przebywają pacjenci ze 

wskazaniami do leczenia krwią i ich składnikami, które wymagają 
utworzenia Pracowni Serologii Transfuzjologicznej  oraz Banku Krwi.  
 Dodatkowa zmiana dotyczy wykreślenia z działalności gospodarczej 

słów „w tym prowadzenie apteki otwartej” ze względu na wydzierżawienie 
apteki podmiotowi prywatnemu. 

 Ponadto w związku z uzyskaniem przez jednego z zatrudnionych 
lekarzy tytułu specjalisty z dziedziny gastroenterologii pojawiła się 
możliwość uruchomienia przy następnym konkursie ofert działalności                  

w postaci Poradni Gastroenterologicznej. Dlatego też w celu uruchomienia 
powyższej działalności wymagane są zmiany w statucie oraz zapisy                  
w rejestrze wojewody. 

Pozostałe zmiany w statucie są związane z koniecznością uruchomienia 
dodatkowych zespołów ratownictwa medycznego zgodnie z Planem 

Zabezpieczenia Medycznych Działań Ratowniczych Województwa 
Pomorskiego. Statut SPS ZOZ stanowi załącznik numer 5 do niniejszego 
protokołu. 

 Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 
/5 głosów za/ 

 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 
 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 p. Bogdana 
Libicha w sprawie zmiany złożonego zapotrzebowania do projektu budżetu 

na 2009 rok. Zmiana zapotrzebowania wiąże się z zatrudnieniem 
nauczycieli na zastępstwo języka angielskiego oraz niemieckiego w kwocie 
23.255 zł. 

Zarząd do decyzji powróci po otrzymaniu rzeczywistych kwot subwencji. 
/5 głosów za/ 
 

2) wniosek Dyrektora PCE- Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2                                           
p. Artura Obolewskiego w sprawie zwiększenia planu dochodów                      

i wydatków na 2008 rok- załącznik numer 6 do niniejszego protokołu. 
Zarząd podjął decyzję, aby po rozdysponowaniu wolnych środków w 2009 
roku dochody przekazać do budżetu szkoły. 

/5 głosów za/ 
 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Lęborskiego na 2008 rok- załącznik numer 7 do niniejszego 
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protokołu. Uchwałą dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków 
polegających na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 158.108 zł, 
uruchamia się środków z rezerwy celowej o kwotę 24.818 zł oraz dokonuje 

się przesunięć wydatków między paragrafami w ramach działów na kwotę 
198.287 zł na wniosek Starostwa. 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 181/08. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 
 

Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 
 
1) opinie Komisji Budżetu Gospodarki i Integracji Europejskiej do projektu 

budżetu powiatu na 2009 rok. Po dokonaniu szczególnej analizy projekty 
postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt budżetu na 2009 rok. 

Zarząd zapoznał się z opinią zgodną z załącznikiem numer 8 do 
niniejszego protokołu. 
 

2) wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego z prośbą                      
o uwzględnienie w rozliczeniu wynajmu powierzchni użytkowej 

zajmowanej przez PINB poprzez wymianę okien i remontu pomieszczeń              
w roku 2009. 
Sprawę należy dokładniej rozeznać. Remonty zasadnicze powinny być 

wykonywane Starostwo. 
 

3) wniosek p. Andrzeja Kwiesielewicza z prośba o przedłużenie umowy 

wynajmu garażu. 
Zarząd zdecydował, iż należy przedłużyć umowę wynajmu na następny 

rok wszystkim osobom które zdecydują się jeszcze złożyć wniosek                     
o przedłużenie umowy wynajmu garaży. 
/5 głosów za/ 

 
Ad 2) 

 
Skarbnik poinformowała, iż wpłynął wniosek dyrekcji Domu Pomocy 
Społecznej nr 1 na kwotę 75.000 zł oraz Domu Pomocy Społecznej nr 2 na 

kwotę 10.000 zł z prośbą o zwiększenia planu wydatków i dochodów. 
Zgodnie z sugestią Pani Skarbnik Zarząd zdecydował, iż po rozdysponowaniu 
wolnych środków w 2009 roku dochody zostaną przekazane do budżetów 

domów pomocy społecznej. 
 

Dodatkowo Skarbnik p. Grażyna Janik dodała, iż na posiedzeniu Komisji 
Budżetu Gospodarki i Integracji Europejskiej Radny p. Dariusz Więckowski 
podczas analizy wydatków jednostek na poszczególnych paragrafach 

zasugerował, aby rozważyć możliwość zawarcia umów przez Powiat odnośnie 
zakupu energii, telefonii komórkowej, stacjonarnej,  cieplnej itp. dzięki 

czemu obniżyłoby to znacząco koszty. 
  
Ad 3) 

 
Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 121/2008, 122/2008, 
123/2008, 124/2008, 125/2008 oraz 127/2008 zostały przyjęte bez uwag. 
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Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  

Żaneta Płotka 
 


